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Afyon Merkez
9°
Açık

19 Aralık 2005 yılında yayın hayatı-
na başlayan gazeteniz Anahaber,
dün itibariyle 19 yaşına girmenin
mutluluğunu yaşıyor. 19 yıldır
doğru dürüst ve ilkeli yayın
anlayışıyla okuyucularına hizmet
veren gazeteniz Anahaber yine
aynı anlayış içerisinde okuyucuları-
na hizmet vermeye devam etmeyi
hedefliyor.

BAŞARILAR DİLERİM
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı gazetemize gön-
derdiği kutlama mesajında şu
ifadelere yer verdi: “19.12.2005 tari-
hinde kurulan gazetenizin kuruluşunun
19. yılına girmesi nedeniyle şahsınızda
tüm çalışanlarınızı kutlar, yayın hay-
atınızda başarılar dilerim.”
>> HABER SAYFA 5’TE

Yiğitbaşı

AK Parti Milletvekili Ali Özkaya yaptığı açıklamada, TBMM’de
bütçe görüşmelerinin devam ettiğini söyledi. Özkaya açıklamasın-
da; “Sağlık Bilimleri Üniversitesi’nin bütçesi 1 milyar 936 milyon
570 bin TL, Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin ise 1 milyar 879 mily-
on 679 bin TL olarak belirlendi. Eğitim şehri ilimizin 2 önemli
markası Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitemiz ve Afyon
Kocatepe Üniversitemizin 2024 yılı bütçeleri, üniversitelerimize,
akademik camiamıza, ilimiz ve öğrencilerimize hayırlı ve bereketli
olmasını diliyorum” dedi. >> HABER SAYFA 8’DE

Afyonspor’da

Afyonspor’da alacakları
ödenmediği için kulübe
ihtar çekip ödeme için
bir aylık süre veren
oyuncu grubundan
ödemeleri yapılmadığı
için tek taraflı
sözleşmesini fesih etme
hakkı elde etti. Boşa
düşen oyuncular ve
menajerleri ile anlaş-
mak için yönetim hafta
son büyük gayret sarf
etti ve oyuncuları ikna
etti. >>5’TE

kritik günler

Jandarma 5 düzensiz
göçmen yakaladı

Afyonkarahisar’da jandarma
durdurduğu araçta ülkeye
yasa dışı yollardan girdikleri
belirlenen 5 düzensiz
göçmen yakalarken, olayla ilgili
1 kişide gözaltına alındı. >>3’TE

Definecileresuçüstüoperasyon
Afyonkarahisar’da devriye gezen jan-
darma ekipleri kaçak kazı ile define
arayan 2 kişiyi suçüstü yaptı. >>3’TE

Uyuşturucu sevkiyatına
jandarma ‘dur’ dedi

3

OEDAŞ Genel Müdürü Fuat Celepci:
“Yenilenebilir enerji kaynaklarına

yatırım yaparak önemli adımlar atıyoruz”
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir,
Kütahya ve Uşak’a elektrik dağıtım
hizmetini sağlayan Osmangazi
Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ), 3.
Sürdürülebilirlik Raporunu yayımladı.
2022 yılındaki ekonomik, çevresel ve
sosyal performansını paydaşlarına ve
kamuoyuna sunan OEDAŞ bu rapor
ile Türkiye genelinde faaliyet gösteren
21 elektrik dağıtım şirketi arasında
sürdürülebilirlik raporu yayımlayan ilk
ve tek şirket olma unvanını korumaya
devam etti. >>2’DE

Yılda 100 bin adet fide
ücretsiz olarak dağıtılıyor

Sandıklı Belediyesi
her yıl ürettiği 100 bin
ata tohumu fideleri
halka dağıtıyor.
Sandıklı Belediyesi
böylelikle ata tohumu-
nun üretimini her
geçen yıl Sandıklı’da
daha çok yaygınlaştır-
mayı planlıyor.
>>2’DE

AK Parti Milletvekili Ali Özkaya yaptığı açıklamada TBMM’de devam
eden bütçe görüşmeleri kapsamında Afyonkarahisar’da bulunan iki

üniversiteye toplam 3 milyar 816 milyon TL bütçe ayrıldığını müjdeledi.

Yeşilay Grup bünyesinde 18 yıldır yayım
hayatını sürdüren Anahaber Gazetesi dün
itibariyle 19’uncu kuruluş yıl dönümüne

‘Merhaba’ dedi. Afyonkarahisar Valisi
Kübra Güran Yiğitbaşı’nın yanı sıra kent
protokolü Anahaber Gazetesi’ne kutlama

mesajı göndererek tebrik etti.

19yaşında
AnahaberGazetesi

816 milyon bütçe ayrıldı
İki üniversiteye toplam 3 milyar

Öğrenciler alanlarında
uzman isimlerle buluşuyor

8

Sandıklı’da
kaza: 3 yaralı
Afyonkarahisar’ın Sadıklı
ilçesine bağlı Ekinhisar
Köyü yakınlarında mey-
dana gelen trafik kazasında
üç kişi yaralandı. >>3’TE

Hurdaya dönen araçlarda

3 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da iki
otomobilin çarpışması
sonucu yaşanan kazada
hurdaya dönen araçlarda
3 kişi yaralandı. >>3’TE
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OEDAŞ Genel Müdürü Fuat Celepci:
“Yenilenebilirenerjikaynaklarınayatırımyaparak önemliadımlar atıyoruz”
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve Uşak’a elektrik dağıtım hizmetini sağlayan Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ), 3. Sürdürülebilirlik Raporunu yayımladı

2022yılındaki ekonomik,
çevresel ve sosyal per-
formansınıpaydaşlarınave
kamuoyuna sunan

OEDAŞ bu rapor ile Türkiye genelinde faaliyet gösteren
21 elektrik dağıtım şirketi arasında sürdürülebilirlik
raporu yayımlayan ilk ve tek şirket olma unvanını
korumaya devam etti. Sürdürülebilirlik odaklı yak-
laşımları hakkında bilgi veren OEDAŞ Genel Müdürü
Fuat Celepci, “Gerek ana faaliyet alanımız olan elek-
trik dağıtım hizmetlerine yönelik çalışmalarımızda
gerekse çevresel, sosyal ve kurumsal faaliyetlerimizde
gezegenimize karşı sorumluluklarımızı yerine getiriyor,
iş modellerimizi ve iş süreçlerimizi küresel platformlarla
da koordinasyon içinde sürdürülebilirlik odaklı olarak
geliştiriyoruz. Enerji arzında sürekliliği sağlama,
toplumsal-çevresel değerleri koruma ve yenilikçi
çözümlerle sürdürülebilir ekonomik büyümeyi gerçek-
leştirme hedeflerine yöneliyoruz” dedi.
TEKNOLOJİK GELİŞMELERİ
YAKINDAN İZLİYORUZ

Küreselleşme ve dijitalleşmenin enerji sektörünün
hızla değiştirdiğini ifade eden Celepci şöyle devam
etti, “Biz de elektrik dağıtım gibi önemli bir alanda
faaliyet gösteren bir şirket olarak değişime ayak
uydurmak için teknolojik gelişmeleri yakından izliy-
oruz. Bu kapsamda; inovatif çözümler geliştirmeye,

uluslararası projelere dahil olmaya, dijitalleşme
yatırımlarına öncelik vermeye ve Ar-Ge çalış-
malarımızı yoğunlaştırmaya devam ediyoruz.”
Raporda, 2022 yılı Ar-Ge bütçesinin 14,3 milyon
olduğu belirtildi.
SERA GAZI SALIMIMIZI AZALTTIK, ATIKLARI
EKONOMİYE KAZANDIRDIK
İklim değişikliği ile mücadelede aktif bir rol
üstlendiklerine dikkat çeken Celepci, “Enerji tüke-
timimizi ve karbon ayak izimizi azaltıp enerji ver-
imliliğimizi artırmak için binalarımızdaki enerji tüke-
timini optimize ediyor, yenilenebilir enerji kay-
naklarına yatırım yaparak önemli adımlar atıyoruz.
Emisyon azaltımı projelerimiz sayesinde 2022 yılın-
da sera gazı salımımızı yüzde 9,85 azalttık. Çevre,
insan sağlığı ve tüm kaynakların korunması hede-
fiyle yürüttüğümüz sıfır atık uygulamalarımız kap-
samında 2.952 kilogram kâğıt, 1.629 kilogram plas-
tik, 706 kilogram cam 238 kilogram metal, 621 kilo-
gram karışık atık ve 1.371 kilogram evsel atık
olmak üzere olmak üzere toplam 7.517 kilogram
değerlendirilebilir atığı ekonomiye geri
kazandırdık.” diye konuştu.
159 ADET ŞEBEKE YATIRIMI
PROJESİ YAPILDI
3. Sürdürülebilirlik Raporuna göre; OEDAŞ 2022
yıl sonu itibarıyla 1,9 milyon aboneye hizmet

verirken, 43 bin 687 km faal dağıtım hattı ile dağıtı-
ma sunulan enerji miktarı 7.268 GWh oldu. Tedarik
arzında iyileştirme amacıyla 159 adet şebeke
yatırımı projesi gerçekleştirilirken 900 km yer altı,
460 km de enerji nakil hattı tesis edildi. Şirket ayrı-
ca 14 bin 990 modem kurulumu ve 6 bin 455
haberleşmeli sayaç montajı gerçekleştirerek
otomatik sayaç okuma sistemini genişletti. Dağıtım
merkezlerinin yüzde 44'ünde ve trafoların yüzde
99'unda SCADA sistemi kurulumu tamamlandı.
KADIN İSTİHDAMINDA
FARKINDALIK YARATILDI

Enerji sektöründe kadın istihdamının artırılması,
farklı iş kollarına kadın çalışan katılımının sağlan-
ması amacıyla 2019 yılında Toplumsal Cinsiyet
Eşitliği Projesi’ni başlatan OEDAŞ, raporun kap-
sadığı 2022 yılında da bu alandaki çalışmalarına
aralıksız devam etti. OEDAŞ bunun neticesinde
beyaz yaka kadrosunda kadın çalışan oranını
yüzde 33’e yükseltti. Raporda ayrıca OEDAŞ’ın
sokak hayvanlarının beslenme, barınma ve tedavi
ihtiyaçlarının karşılanması için yürütülen “Can
Dostlar”, Türkiye Omurilik Felçlileri Derneği iş birliği
sürdürülen “Plastik Kapaklar Sandalyelere
Dönüşüyor” sosyal sorumluluk projeleri hakkında
da bilgi verildi.
>>MEHMET KASAL

Başkan Koyuncu: “İlçemizi
en güzel yerlere taşıyoruz”
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, belediye tarafından

düzenlenen yemek programında muhtarlarla bir araya geldi.
Emirdağ belediyesi tarafından düzenlenen yemek
programında muhtarlar bir araya gelen Başkan
Koyuncu: “Amacımız muhtarlarla hep birlikte el ele
vererek hizmet etmek” dedi. Muhtarlarımızla uyum
içinde çalışan Belediye Başkan Serkan Koyuncu,
Belediye birim müdürlerinin de katıldığı yemek pro-
gramında merkez mahalle muhtarıyla bir araya geldi.
Başkan Koyuncu, hayata geçirdiği ve planladığı pro-
jeler hakkında bilgiler vererek muhtarların isteklerini
dinledi. Yemek programında yaptığı konuşmada hep
birlikte Emirdağ için çalıştıklarını belirten Belediye

Başkanı Serkan Koyuncu; “Siz değerli muhtarlarımı-
zla el ele vererek, gönül birliği içerisinde ilçemize
hizmetin en güzelini, en mükemmelini sunmanın
gayreti ve çabası içerisindeyiz. Sizlerle ve halkımızla
kurduğumuz gönül köprüsü sayesinde ilçemizi emin
adımlarla en güzel yerlere taşıyoruz. Allah bu birlik ve
beraberliğimizi bozmasın.” ifadelerini kullandı.
Mahalle Muhtarlarının, Emirdağ ilçesinde hayata
geçirdiği projeler ve mahallelere gösterdikleri ilgiden
dolayı Başkan Koyuncu’ya teşekkür ettiler.
>> İBRAHİM ARTIÇ

JandarmaAnneveanneadaylarınaeğitimverdi
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele

Şube Müdürlüğü personeli tarafından 135 anne ve anne adayına eğitim verdi.
Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı
Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü per-
soneli tarafından ‘En İyi
Narkotik Polisi Anne’
projesi kapsamında 135
anne ve anne adayına
seminer faaliyeti icra
edilerek eğitim verildi.
Eğitimler
Afyonkarahisar’ın
Sandıklı ilçesi Çakır
Mahallesi'nde faaliyet
gösteren Koyuncu
Seracılık isimli
işletmede gerçekleştir-
ildi. >>MEVLÜT TINAS

Yılda 100 bin adet fide
ücretsiz olarak dağıtılıyor

Sandıklı Belediyesi her yıl ürettiği 100 bin ata tohumu fideleri halka
dağıtıyor. Sandıklı Belediyesi böylelikle ata tohumunun üretimini her

geçen yıl Sandıklı’da daha çok yaygınlaştırmayı planlıyor.
Belediye Başkanı Dr. Mustafa Çöl, yaptığı
açıklamada; “Doğaya ve tarıma verdiğimiz
önemi bir adım daha ileri taşıyoruz. SANJET
A.Ş’nin seralarında gerçekleştirilen bu proje ile
her yıl 100 bin adet ata tohumundan fideler
üretiliyor ve vatandaşlarımıza ücretsiz olarak
dağıtılıyor. Bu ilçemizin tarımsal zenginliğini
artırmak ve vatandaşlarımıza ekonomik destek
sağlamak adına önemli bir adımdır” dedi.
Üretilen fidelerin çeşitliliğine de değinen
Başkan Çöl, Ata tohumundan elde edilen patlı-
can, biber ve domates fidelerinin her yıl belirli aralık-
larla dağıtımını gerçekleştirdiğini ifade ederek,
Sandıklı halkının bahçelerinde üretimi sürdürmesi
için fidelerin önemli olduğunu ifade etti.

Sandıklı Belediyesi’nin tarım ve çevre konu-
larındaki projelerine vurgu yapan Başkan Çöl,
sürdürülebilir tarım ve çevre dostu uygula-
malarla ilçeyi daha yaşanabilir bir yer haline
getirmek için çalışmalarının devam ettiğini
söyledi. Bu proje de bunun bir parçası
olduğunu dile getirdi. Projenin unutulmaya yüz
tutmuş tohum geleneğini tekrar canlandırmayı
beklediklerini ifade eden Başkan Çöl, ilçede
genelinde olumlu bir etki yaratmasını ve vatan-
daşların destek olmasını beklediklerini belirtti.
>>İZZET IŞIK

AMACIMIZ SANDIKLI’DA
SÜRDÜREBİLİR TARIM

KüçükKızlarVoleybolLigindeŞampiyonAKAL
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü tarafından düzenlenen
2023-2024 sezonu Küçük Kızlar Voleybol müsabakaları sona erdi.

12 takımın katılımıyla düzenlenen müsabakalar, tek
devreli lig usulüne göre oynandı. A ve B olmak üzere iki
grupta yapılan müsabakalar sonucunda gruplarında ilk
iki sırayı alan Kurşun Gençlik Spor Kulübü, Sandıklı
Gençlik Spor Kulübü, AKAL Gençlik Spor Kulübü ve
Afyonkarahisar Gençlik Spor kulübü yarı finale yükseldi.
AKAL takımı yarı finalde rakibi Afyonkarahisar’ı 3-1,
Kurşun Gençlik Spor Kulübü de rakibi Sandıklı’yı 3-1
yenerek finale yükseldiler. Oynadığı tüm maçlarda rakip-
lerine üstünlük kuran AKAL Gençlik Spor kulübü rakibi
Kuşun Sporu 3-0 mağlup ederek şampiyonluğunu ilan
etti.

ÇOK MUTLUYUZ
AKAL Gençlik Spor Kulübü takım kaptanı Öykü Elçi,
müsabakaların ardından yaptığı açıklamada, "Çok mut-
luyuz. Uzun süredir bu başarıyı bekliyorduk.
Antrenörümüze ve ailelerimize çok teşekkür ediyoruz."
dedi.

BU BAŞARIYI HAK ETTİLER
Takım antrenörü Aydın Eken ise, "Kızlarımız çok çalıştı

ve bu başarıyı hak ettiler. Onlarla gurur duyuyorum."
ifadelerini kullandı.

KIYASIYA MÜCADELE YAŞANDI
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen, müsabakaların ardın-
dan yaptığı açıklamada, "Küçük kızlar voleybol müs-
abakalarında da kıyasıya mücadeleler yaşandı. AKAL
Gençlik Spor Kulübü sporcularını ve antrenörünü tebrik
ediyor, başarılarının devamını diliyorum" dedi.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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WWW.afyonanahaber.com.tr
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info@afyonanahaber.com.tr

Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33 / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Jandarma 5 düzensiz
göçmen yakaladı

Afyonkarahisar’da jandarma durdurduğu araçta ülkeye
yasa dışı yollardan girdikleri belirlenen 5 düzensiz

göçmen yakalarken, olayla ilgili 1 kişide gözaltına alındı.
Olay, kent merkezine bağlı Susuz beldesinde
yaşandı. Edinilen bilgilere göre, İl Jandarma
Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü ve Merkez İlçe Jandarma
Komutanlığı ekipleri kente Ankara’dan düzensiz göç-
men getirileceği yönünde bilgi aldı.Ardından harekete
geçen ekipler A.D. (59) isimli şahsın kullandığı aracı
takibe aldı. Ekipler aracı kent girişinde oluşturdukları

uygulama noktasında gerekli güvenlik önlemlerini
aldıktan sonra durdurdu. Araçtaki şahısların kimlik
kontrollerini yapan ekipler şüphelilerin A.M., A.E.,
N.M., V.N. ve S.S., olduğunu belirlerken şahısların
ayrıca Afganistan uyruklu olduklarını ve yurda kaçak
yollardan girdiklerini tespit etti. Olayın ardından A.D.,
isimli şahıs insan kaçakçılığı suçlaması ile gözaltına
alındı. >>MEHMET KASAL

Uyuşturucusevkiyatınajandarma‘dur’dedi
Uşak’tan, Afyonkarahisar’a uyuşturucu hap getiren 2 şahıs jandarma tarafından yakalandı.

Olay, Sinanpaşa ilçesine bağlı Düzağaç
beldesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekip-
leri Uşak’tan Afyonkarahisar’a uyuşturucu
getirileceği yönünde bilgi aldı. Ardından
harekete geçen ekipler söz konusu aracı
gerekli güvenlik önlemlerini aldıktan sonra
Düzağaç Beldesinde durdurdu. Araçta
arama yapan ekipler 55 adet sentetik ecza
ve 2 adet peçeteye emdirilmiş 12 bin 800
içimlik bonzai ele geçirdi. Olayın ardından
A.C.D. (28) ve Z.Ş. (38) isimli şahısları
gözaltına aldı.
>>MEVLÜT TINAS

Hurdaya dönen
araçlarda 3 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da iki
otomobilin çarpışması sonucu
yaşanan kazada hurdaya dönen
araçlarda 3 kişi yaralandı.

Kaza, Sandıklı ilçesi Ekinhisar Köyü Kavşağında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, A.T idaresin-
deki 03 ACY 860 plakalı otomobil kavşakta H.H.Ö
yönetimindeki 20 F 3016 plakalı otomobil ile çarpıştı.
Kazada araç şoförleri ve 03 ACY 860 plakalı otomo-
bilde yolcu olarak bulunan O.Ö yaralandı. Yaralılar
ambulans ile Sandıklı Devlet Hastanesine kaldırıldı.
Kaza sonrası araçların hurdaya dönmesi ise çarpış-
manın şiddetini gözler önüne serdi. Kaza sonrası
jandarma tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Jandarmadefinecileresuçüstüyaptı
Afyonkarahisar’da devriye gezen jandarma ekipleri kaçak

kazı ile define arayan 2 kişiyi suçüstü yaptı.
Olay, Emirdağ ilçesi Emirin köyü Tavşantepe mevkiinde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, bölgede devriye
gezen Emirdağ İlçe Jandarma Komutanlığı ekipleri 2
şahsın yanlarındaki ekipmanlar ile kaçak kazı yaptıklarını
fark etti. Ardından olay yerine giden ekipler Ö.Y. (35) ile

N.D. (46) isimli şahısları gözaltına aldı. Olay yerinde
inceleme yapan ekipler alan tarama cihazı, kürek, baly-
oz, dedektör, delici matkap, murç, çekiç ve levye ele
geçirdi. Gözaltına alınan şahısların jandarmadaki işlem-
lerinin devam ettiği bildirildi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Sandıklı’da kaza: 3 yaralı
Afyonkarahisar’ın Sadıklı ilçesine bağlı Ekinhisar Köyü

yakınlarında meydana gelen trafik kazasında üç kişi yaralandı.
Edinilen bilgilere göre, 20 yaşındaki
A.T’nin sevk ve idaresindeki 03 ACY 860
plakalı araç ile H.H.Ö’nün sevk ve
idaresinde 20 F 3016 plakalı araç kavşak-
ta çarpıştı. Meydana gelen trafik kazasın-
da araç şoförleri ve 03 ACY 860 plakalı
araçta yolcu olarak bulunan O.Ö isimli
şahıs yaralandı. Bölgeye ihbar üzerine
sağlık ekipleri sevk edildi. Yaralılar
Sandıklı Devlet Hastanesi’nde tedavi altı-
na alınırken jandarma kaza ile ilgili çalışma
başlattı. >>MEVLÜT TINAS

Dinar’da kaza: 2 yaralı
Afyonkarahisar’ın Dinar İlçesi’nde iki aracın çarpışması sonucu 2 kişi yaralandı.

Kaza, Dinar ilçesi Antalya yolunda meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, D.Ç.’nin kullandığı 35 PK
546 plakalı otobüs ile Afyonkarahisar istikametinden Antalya istikametine seyir halinde iken, aynı
istikamette ön tarafın da seyir halinde olan sürücü Y.A. isimli sürücünün idaresinde olan 32 ADB 085
plakalı araca çarpması sonucu kaza meydana geldi. Kazada 32 ADB 085 plakalı araç sürücüsü Y.A.
ve araçta yolcu olarak bulunan G.A. isimli şahıslar hayati tehlike arz etmeyecek yaralandı. Çevre-
dekilerin 112’ye haber vermesinin ardından gelen sağlık ekipleri yaralıları Dinar Devlet Hastanesine
kaldırıldı. Kaza ile ilgili Jandarma tarafından inceleme başlatıldı. >>İBRAHİM ARTIÇ

Defineavcıları kazıyabaşlayamadanjandarmayayakalandı
Afyonkarahisar’da detektörlerle kaçak define arayan şahıslar

kazıya başlayamadan jandarmaya yakalandı.
Olay, Bayat ilçesi Muratkoru köyü Hüyük mevki-
inde meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
define amaçlı kaçak kaçak kazı yapılacağı bil-
gisini alan jandarma ekipleri harekete geçti.
Bölgeye giden ekipler 3 kişinin ellerinde dektör-
lerle define aradıklarını tespit etti. Ekipler ardın-
dan isimleri A.D. (24), M.Ç. (25) ve C.K. (46)
isimli şahısları gözaltına aldı. Şüphelilerin

araçlarında yapılan aramada ise jeneratör,
kazma, balyoz, delici matkap, 30 metre uzatma
kablosu, 60 metre uzunluğunda bakır kablo, 17
adet çakmak, pense, kriko, manila demiri ile bir
miktar toz şeker ve bir miktar nitrat olduğu
değerlendirilen gübre ele geçirildi. Olay sonrası
gözaltına alınan şahısların jandarmadaki işlem-
lerinin devam ettiği bildirildi. >>İHA
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Bakan Yerlikaya
açıkladı: “144
şüpheli yakalandı”
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya 36
ilde düzenlenen “SİBERGÖZ-10”
Operasyonlarında 144 şüphelinin
yakalandığını açıkladı.
İçişleri Bakanı Yerlikaya, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı paylaşımda, ‘SİBERGÖZ-10’
Operasyonlarında 144 şüphelinin yakalandığını
açıkladı. Bakan Yerlikaya yaptığı açıklamasında
“Ödeme Sistemleri ve Bilişim Suçlarıyla, Yasa
Dışı Bahisle, Suç Gelirleriyle, Çevrimiçi Çocuk
Müstehcenliği ve Tacizi Suçlarıyla, mücadele
kapsamında 36 ilde eş zamanlı olarak düzenle-
nen ‘SİBERGÖZ-10’ Operasyonlarında toplam
144 şüpheli yakalandı. Aziz milletimizin bilmesini
isterim ki; yasa dışı bahis oynatanların, bilişim sis-
temlerini kullanarak nitelikli dolandırıcılık yapan-
ların enselerindeyiz. Onlara göz açtırmayacağız”
ifadelerine yer verdi.

144 ŞÜPHELİ YAKALANDI
Bakan Yerlikaya yaptığı paylaşımda 36 ilde
yapılan operasyonlar sonucu 144 şüphelinin
yakalandığını belirterek, “Siber Suçlarla
Mücadele Daire Başkanlığımız koordinesinde, İl
Emniyet Müdürlükleri Siber Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüklerimizce Manisa, İzmir, Isparta,
Gümüşhane, Gaziantep, Kocaeli, Şanlıurfa, Siirt,
Malatya, Muğla, Eskişehir, İstanbul, Kilis, Mersin,
Batman, Sivas, Kayseri, Nevşehir, Aksaray,
Balıkesir, Osmaniye, Kütahya, Sakarya,
Kırıkkale, Trabzon, Çorum, Karabük, Denizli,
Edirne, Çanakkale, Hatay, Adana, Antalya, Bitlis,
Tekirdağ ve Zonguldak olmak üzere 36 ilde eş
zamanlı olarak gerçekleştirilen ‘SİBERGÖZ-10
Operasyonlarında’ 144 şüpheli yakalandı” açıkla-
masında bulundu.

“19 ŞÜPHELİNİN 0-5 YIL ARASI, 2
ŞÜPHELİNİN İSE 5-10 YIL ARASI

KESİNLEŞMİŞ HAPİS CEZASIYLA
ARANDIĞI TESPİT EDİLDİ”

Bakan Yerlikaya, yakalanan şüphelilerin arasında
kesinleşmiş hapis cezası ile arananların
olduğunu belirterek, “Bu şahıslardan; Ödeme ve
Bilişim Sistemleri Suçlarıyla Mücadele kapsamın-
da 14 il merkezli toplam 20 ilimizde 54 şüpheli
yakalandı. Yasa Dışı Bahisle Mücadele kap-
samında 4 il merkezli toplam 8 ilimizde 48 şüphe-
li yakalandı. Çevrimiçi Çocuk Müstehcenliği ve
Tacizi ile Mücadele kapsamında; 33 şüpheli yaka-
landı. Suç Gelirleriyle Mücadele kapsamında;
Muğla merkezli 3 ilde 9 şüpheli olmak üzere
toplamda 144 şüpheli yakalandı. Yakalanan 19
şüphelinin 0-5 yıl arası, 2 şüphelinin ise 5-10 yıl
arası kesinleşmiş hapis cezasıyla arandığı tespit
edildi” ifadelerine yer verdi.

850 BİN DOLAR DEĞERİNDE KRİPTO
VARLIĞA EL KONULDU

Bakan Yerlikaya, operasyonlarda; 4 adet
meskene, 10 adet arsaya, 1 adet özel tekn-
eye, 3 adet lüks marka araç ve 2 adet moto-
siklete el konulmuştur. 850 bin dolar
değerinde kripto varlığa, 3 adet kripto varlık
soğuk cüzdanına, 4 milyon 210 bin Türk
Lirasına, 101 bin 634 dolar ve 101 bin 090
Euro’ya, tabancalara, muhtelif miktarda
uyuşturucu maddeye ve çok sayıda dijital
materyale el konulduğunu açıkladı.
>>İHA

Yüksek topuklu ve dar
ayakkabı nasıra yol açıyor

Nasırların temel nedeninin ayak sağlığına uygun olmayan yanlış ayakkabıların giyilmesi olduğunu
belirten Cildiye Uzmanı Dr. Enkhjargal Losol, “Ayakların sürekli basınca ve sürtünmeye maruz kalması

nedeniyle cildin kalınlaşıp sertleşmesi sonucunda nasırlar oluşur. Yüksek topuklu ayakkabılar, dar
ayakkabılar ve ayak yapısına uymayan ayakkabılar nasır oluşumuna zemin hazırlar” dedi.

Uzm. Dr. Enkhjargal (Egi) Losol, nasır
hastalığı hakkında bilgilendirmelerde
bulundu. Günlük yaşantısında uzun süre

ayakta duran veya çok yürüyen insanlarda, elleri-
ni sık tekrarlayan işlerle uğraşanlarda, ayakkabı
içinde uzun süre bekleyenlerde cilt rahatsızlıkları
ortaya çıkabileceğini belirten Uzm. Dr. Enkhjargal
(Egi) Losol, “Bu rahatsızlıklardan biri de oldukça
acı veren nasırlardır. Nasırlar, cildin olumsuz dış
etkenlere karşı savunma mekanizması olarak
ortaya çıkar ve genellikle ellerde ve ayaklarda
görülür” diye konuştu.

İLERLEDİKÇE DAHA FAZLA ACI VERİYOR
Nasırların temel nedeninin, ayak sağlığına uygun
olmayan yanlış ayakkabıların giyilmesi olduğunu
belirten Uzm. Dr. Losol, “Ayakların sürekli olarak
basınca ve sürtünmeye maruz kalmasıyla, cildin
kalınlaşıp sertleşmesi sonucunda nasırlar oluşur.
Yüksek topuklu ayakkabılar, dar ayakkabılar ve
ayak yapısına uymayan ayakkabılar nasır oluşu-
muna zemin hazırlar. Nasırlar genellikle ağrısız
başlar, ancak ilerledikçe daha fazla acı vermeye
başlar ve tedavi süreci zorlaşır” şeklinde konuştu.
Nasırların çeşitli türleri bulunduğuna değinen Uzm.
Dr. Losol, şöyle devam etti: “Temel olarak yumuşak
nasır, sert nasır ve tohum nasırı olarak üç grupta
incelenebilir. Yumuşak nasırlar genellikle ayak par-
makları arasında, sert nasırlar ayağın kemikli kısım-
larında, tohum nasırları ise küçük boyutlu ancak
köklü nasırlardır.”

“SÜREKLİ AYAKTA DURMAK
NASIR RİSKİNİ ARTIRABİLİR”

Nasır oluşumunda en yaygın nedenin, ayak sağlığı-
na uygun olmayan ayakkabıların giyilmesi olduğunu
söyleyen Uzm. Dr. Losol, “Ayrıca, ayakların aşırı ter-

lemesi, sürekli ayakta durma ve ellerin sık kullanıl-
ması da nasır oluşumunu artırabilir. Ayak yapısına
uygun olmayan ayakkabılar, sıkışan veya bol
ayakkabılar nasır riskini artırır” ifadelerini kullandı.

“NASIR BAŞLANGIÇ DÖNEMİNDE
BELİRGİN BELİRTİLER OLMAYABİLİR”

Nasırların başlangıç döneminde genellikle belirgin
belirtiler görülmediğini ifade eden Uzm. Dr. Losol,
şunları söyledi: “Ancak ilerledikçe ağrı, kalınlaşma,
sertleşme, renk değişikliği ve büyüme gibi belirtiler
ortaya çıkar. Nasırın bulunduğu bölgede basmak-
la oluşan ağrı, kalınlaşma ve sertlik en sık
karşılaşılan belirtiler arasında yer alır. Nasır belir-
tileri fark edildiğinde, bir cildiye uzmanına başvur-
mak önemlidir.”

“TEDAVİ YOLLARI”
Nasırların tedavisinde birçok yöntemin kullanıldığını
belirten Uzm. Dr. Losol, “En etkili tedavi yöntemi, etk-
ilenen bölgede mekanik temizliğin yapılması ve ağrı
oluşturan baskının ortadan kaldırılmasıdır. Nasırlı
bölgeye uygun silikon aparatlar veya tabanlıklar kul-
lanarak baskıyı azaltmak önemlidir. Tedavi sonrası
ayak sağlığına uygun ayakkabı kullanımına özen
gösterilmeli ve nasır oluşumunu teşvik eden faktör-
lerden kaçınılmalıdır” şeklinde konuştu.

“AYAKKABI SEÇİMİNİN ERGONOMİK
OLMASI GEREKİR”

Nasır tedavisi sürecinde doğru ayakkabı seçiminin
önemli olduğunu vurgulayan Uzm. Dr. Losol, şu bilgi-
leri paylaştı: “Ayakkabının ayak yapısına uygun
olması, basıncı eşit dağıtabilmesi ve nasır bölgesine
fazla baskı yapmaması tedavi sürecini olumlu etkiler.
Ayrıca, nasırın boyutuna uygun nasır bantları, krem-
ler ve evde uygulanabilecek önlemlerle tedavi
desteklenebilir.”

“NASIR DERİNLEŞMİŞSE CERRAHİ
MÜDAHALE GEREKEBİLİR”

Nadir durumlarda, çok ilerlemiş ve derinleşmiş nasır-
larda cerrahi müdahale gerekebileceğini söyleyen
Uzm. Dr. Losol, “Cerrahi tedavi sonrasında nasırın
yeniden oluşmaması için düzenli bakımlar yapılmalı
ve uygun ayakkabı kullanımına devam edilmelidir”
dedi.
“BİR UZMANDAN YARDIM ALMAK ÖNEMLİDİR”
Nasırların ağrılı bir cilt rahatsızlığı olabileceğini ve
tedavi edilmezse ciddi sorunlara yol açabileceğini
belirten Uzm. Dr. Losol, “Nasır belirtileri fark
edildiğinde, bir uzmandan yardım almak ve uygun
tedavi yöntemini belirlemek önemlidir” diye konuştu.
>>İHA

Dişlerde renklenmeye ve çukurlara
sebep olan hastalık: Çölyak

Çölyak hastalığının dişin mine tabakasına zarar vererek ağız sağlığını
etkilediğini söyleyen Restoratif Diş Tedavisi Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Handan

Yıldırım Işık, konuyla ilgili bilgilendirici açıklamalarda bulundu.
Çölyak hastalığının ağız içinde aftlara,
dilde yarıklara ve dudak kenarlarında
çatlamalara sebep olabileceğini
belirten Işık, “Hastalıkla diş minesinde
sarı kahverengi renklenme, yatay oluk-
lar ve çukurlar oluşabilir. Çölyak hasta-
ları diş hekimlerine gitmeyi ertele-
memeli” şeklinde konuştu. Sağlık
Bakanlığı’na göre Türkiye'de tanı
konan çölyak hastası sayısı 2022 yılı
sonu itibari ile 154 bin 27 olarak belir-
tiliyor. Restoratif Diş Tedavisi Uzmanı
Dr. Öğr. Üyesi Handan Yıldırım Işık,
çölyak hastalığının ağız içinde aftlara,

dilde yarıklara ve dudak kenarlarında
çatlamalara sebep olabileceğini ifade
ederek, hastalıkla diş minesinde sarı
kahverengi renklenmenin, yatay oluk-
ların ve çukurların oluşabileceğini
belirtti.

“DİŞ ÇÜRÜĞÜ GÖRÜLMESİNDE
ARTIŞLAR OLABİLİR”

Işık konuşmasını şöyle sürdürdü:
“Hastalarda diş sürmesinde gecikme,
tükürüğün tamponlama kapasitesinde
azalma, akışkanlık hızında azalma,
IgA ve IgM seviyesi ve kalsiyum/fosfat
oranında azalma ve buna bağlı diş

çürüğü görülmesinde artışlar olabilir.”
“XYLİTOLLÜ SAKIZLAR

ÇİĞNEYEBİLİRLER”
Hastaların diş hekimlerine gitmeyi
ertelememesi gerektiği bilgisini veren
Beykent Üniversitesi Diş Hekimliği
Fakültesi Restoratif Diş Tedavisi
Anabilim Dalı Dr. Öğr. Üyesi Handan
Yıldırım Işık, “6 ayda bir rutin diş
hekimine muayenelerini aksatma-
malılar. Her gün en az 2 defa 2 dakika
boyunca dişlerini fırçalamalı ve tükürük
akışının arttırılması için xylitollü sakızlar
çiğneyebilirler” dedi.>>İHA

Uzmanı açıkladı, güneş kremi kışın da kullanılmalı
Mevsimsel

değişikliklere bağlı
olarak etkisini

kaybeden güneş
ışınları, kışın da

cilde zarar veriyor.
Uzmanı güneşten

koruyan
kremlerin kışında

kullanılması
gerektiğine dikkat

çekti.

Yaz aylarında güneş ışınlarına doğrudan maruz
kalmak istemeyen vatandaşlar, güneş koruyucu krem
ile cilt sağlıklarına dikkat ediyor. Kış aylarında etkisini
yitiren güneş ışınları yeryüzüne ulaşmaya devam ediy-
or. Uzmanlar, yaz ayları kadar etkili olmayan güneş
ışınlarının kışın da cilde zarar verebileceğini söylüyor.

HEM YAZIN HEM DE KIŞIN KULLANILMALI
Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan Doç. Dr. Mustafa
Tosun, havanın kapalı olduğu kış günlerinde güneşin
zararının ancak yüzde 20 ile yüzde 30 oranında
azaldığının altını çizerek, “Güneş ışınları hem yazın
hem de kışın yeryüzüne ulaşıyor. Vatandaşlarda güneş
kremi yazın kullanılır gibi bir algı var ama hasta-
larımızın hem yazın hem de kışın güneş kremi kullan-
maları gerekiyor. Özellikle karlı havalarda güneş ışık-
larının yansımasıyla daha fazla dikkat etmeleri
gerekiyor. Güneşin deride faydalı etkileri olduğu gibi
yan etkileri de bulunmakta. Güneş lekeleri, güneş

yanıkları, güneşe bağlı yaşlanma olabilir. Veya güneşe
bağlı bazı hastalıkların tetiklenmesi olabilir. Güneş
lekelerinin oluşmasını önlemek, hastalıkların alevlen-
mesini önlemek için yazın ve kışın güneş koruyucu
krem kullanmak gerekir” ifadelerine yer verdi.

3-4 SAATTE BİR TEKRAR SÜRÜLMELİ
Güneş kreminin nasıl kullanılacağını anlatan Doç. Dr.
Mustafa Tosun, şu ifadelere yer verdi: “Güneş kremi
kullanmak önemlidir ama ne sıklıkla ve nasıl kullan-
ması konusunda da vatandaşların bilinçli olması
gerekiyor. Güneşe çıkmadan 20 dakika önce güneş
koruyucu krem kullanıp, 3-4 saatte bir tekrarlamak
gerekir. Kremlerin yararlanma ömrü 3-4 saat. Bu da cilt
formuna göre de değişiyor. Dış ortamda çalışanlarda,
güneşe maruz kalanlarda, yazı çiftçiler için, kışın ise
dağcılar ve kayak yapanların dikkat etmesi ve kullan-
ması gerekir. Dış ortamla daha çok temas eden kişi-
lerin özellikle kullanmaları gerekiyor.” >>İHA
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Afyonspor’da kritik günler
Afyonspor’da alacakları ödenmediği için kulübe ihtar çekip ödeme için bir aylık

süre veren oyuncu grubundan ödemeleri yapılmadığı için tek taraflı sözleşmesini
fesih etme hakkı elde etti. Boşa düşen oyuncular ve menajerleri ile anlaşmak için

yönetim hafta son büyük gayret sarf etti ve oyuncuları ikna etti.

Kulüp Başkanı Erkan Çelik, “Pazartesi günü ala-
caklarınızın yarısını hesabınıza yatıracağım,
kalan hak edişlerinizi de 10 Ocak'ta ödeye-

ceğim" dedi. Bugüne kadar kulüp tarafından kendiler-
ine verilen hiçbir söz tutulmadığı için oyuncular ve
menajerler “Pazartesi hesabımızda söz verilen tutarı
görmezsek bizim için Afyonspor bitmiştir.” dediler. Yönetim
Kurulu Üyesi Ömer Topçu ve teknik direktör Sinan
Yüce’nin anlaşma için büyük çaba sarf ettikleri
kaydedilirken hafta sonu boyunca telefonuna ulaşılmayan
Erkan Çelik’in şu saate kadar ödemeler için tek bir kuruş
yatırmadığı ortaya çıktı. Erkan Çelik ve ekibinin büyük
vaatler ve şampiyonluk parolası ile basın önünde verdiği

sözleri tutması bekleniyor. Taraftar ve spor camiası
önümüzdeki üç dört saat içinde Başkan Erkan Çelik’in ne
yapacağını merakla bekliyor. Geçtiğimiz hafta dört milyon
cebimizde 3 milyon lazım diyen Başkan Erkan Çelik’in
geçen hafta sadece Bartu'nun 362 bin TL ödemesini yap-
tığı başka hiçbir oyuncuya ödeme yapılmadığı biliniyor. İl
yöneticileri ve spor camiası "Yöneticiler samimi ve dürüst
ise bugün acil ödenmesi gereken 1 milyon 650 bin TL
oyunculara öder ve takım maçlara çıkar. Bugün bu prob-
lemi çözemeyip hala başkalarından medet umacaklarsa
derhal kamuoyu önüne çıkıp özür dileyip, istifa etsinler ve
bir daha Afyonspor’u ağızlarına almasın" ifadelerine yer
verdi. >>AYŞEGÜL CENGİZ

Belediye’den açıklama iddialar doğru değil
Bazı medya organlarında yayımlanan ‘Vekiller yedi, içti hesabı kim
ödedi’ haberinin ardından Afyonkarahisar Belediyesi Basın Yayın
ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü’nden açıklama yapıldı. Açıklamada
iddiaların doğru olmadığı ifade edilirken: “Milletvekillerimiz
tarafından bu organizasyonun bedeli, her zaman olduğu gibi

hizmet alımı sonunda Belediyemiz hesabına yatırıldı” denildi.
Afyonkarahisar Belediyesi Basın Yayın ve
Halkla İlişkiler Müdürlüğü’nden açıklama-
da şu ifadelere yer verildi: “31 Ekim 2019
tarihi itibariyle ilimiz, Türkiye’de sadece 3
ilde olan Gastronomi unvanını almıştır. Bu
unvanı aldıktan sonra dört yıllık planlama
çerçevesinde hem ulusal hem de ulus-
lararası 100’e yakın etkinliğin yanında, 81
İl Valimize, Büyükelçilerimize, Belediye
Başkanlarımıza, 81 ilimizin Ticaret Odası
Başkanlarına lezzetlerimizi tanıtan çalış-
malar yaptık. Bu çalışmalarımızda hem
milletvekillerimizin, hem hayırsever iş
insanlarımızın hem de STK’larımızın
desteğini her zaman yanımızda gördük.
Bu minvalde son üç yıldır TBMM’mizin
Bütçe görüşmelerinde; bu sene de

hemşerimiz olan Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanımız Mahinur Özdemir Göktaş’ın
Bakanlık bütçesi görüşmeleri sırasında
Milletvekillerimiz öncülüğünde şehrimizin
gastronomi ürünlerini tanıttık. İlimizin
Milletvekili olması hasebiyle de Sayın
İbrahim Yurdunuseven, bu tanıtım organi-
zasyonunda öncülük etmiş olup,
kamuoyunda dile getirilen iddiaların yanlış
anlaşılmalara sebep verdiği ortaya çık-
mıştır. Tüm bu gelişmeler ışığında
Milletvekillerimiz tarafından bu organiza-
syonun bedeli, her zaman olduğu gibi
hizmet alımı sonunda Belediyemiz hesabı-
na yatırılmış olup, durumun iddiaların
aksine olduğunu kamuoyunun bilgisine
sunarız.>>ANAHABER

Başkan Köken: “Emeklilerin
intibak sorunu çözülmeli”

Afyonkarahisar İYİ Parti
Merkez İlçe Başkanı
İzzet Köken, emekli

maaşlarının asgari ücret
karşısında eridiğini

belirterek aylık bağlama
oranı uygulamasında

2000 öncesi dönemdeki
kriterlere dönülmesi
gerektiğini ifade etti.

Köken, en düşük emekli aylığının devlet
katkısıyla 7 bin 500 lira olduğunu hatır-
latarak Türkiye'deki 15,6 milyon emeklinin
yaklaşık yüzde 40'ının 7 bin 500 lira
düzeyinde maaş aldığını ifade etti.
Emeklilerin, düşük emekli maaşı ve yüksek
enflasyon karşısında yaşam mücadelesi
verdiğini belirten Köken şu şekilde konuş-
tu: "Emekli aylığı hesaplanma sistemi
yetersiz olduğundan, güncel ekonomik
şartlar karşısında emekli aylıkları giderek
küçülmüştür. Devlet katkısıyla desteklenen
en düşük aylık ödemesinin 7 bin 500 lirada
sabit kalmasıyla da emeklilerimiz muhtaç
durumuna düşmüştür. Bu durumu kalıcı
olarak değiştirmenin tek yolu var. İvedilikle
2000 sonrası emeklilerimizin intibak
sorunu çözülmeli, aylık bağlama oranı
uygulamasında, 2000 öncesi dönemdeki
kriterlere dönülmeli. Bunun dışındaki
çözümler popülist ve geçici olacaktır. Bu iş
için kaynak sorunu olduğunu düşünmüy-

oruz.” dedi.
"EMEKLİ MAAŞI ERİDİ"
İYİ Parti Merkez İlçe Başkanı İzzet Köken,
emekli maaşlarının asgari ücret başta
olmak üzere, altın ve dolar gibi birçok
gösterge karşısında eridiğini ifade ederek
şunları söyledi; "2002 yılında, asgari
ücretin yüzde 20 üzerinde olan taban
emekli aylıkları, aradan geçen sürede ciddi
bir şekilde eridi. 2017 yılından itibaren ise
asgari ücretin altında kaldı. 2023 yılında
emekli aylıklarının asgari ücret karşısında-
ki kaybı zirve yaparak, asgari emekli aylığı,
asgari ücret karşısında yüzde 50’den fazla
eridi. Bunun sonucu olarak, gelirleri asgari
ücretin bile altında kalan yüz binlerce
emekli, kayıtlı veya kayıtsız olarak istih-
dama yöneldi. Hükümetten talebimiz, yıl-
larca bu ülkenin büyümesine, kalkınması-
na ve refahına katkı veren emeklilerin,
emeklerinin karşılığının bir an evvel ver-
ilmesidir." >>İBRAHİM ARTIÇ

Anahaber Gazetesi 19 yaşında
Yeşilay Grup bünyesinde 18 yıldır yayım hayatını sürdüren Anahaber
Gazetesi dün itibariyle 19’uncu kuruluş yıl dönümüne ‘Merhaba’ dedi.

Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı’nın yanı sıra kent protokolü
Anahaber Gazetesi’ne kutlama mesajı göndererek tebrik etti.

19 Aralık 2005 yılında yayın hayatına başlayan gazeteniz Anahaber,
dün itibariyle 19 yaşına girmenin mutluluğunu yaşıyor. 19 yıldır doğru
dürüst ve ilkeli yayın anlayışıyla okuyucularına hizmet veren gazeteniz
Anahaber yine aynı anlayış içerisinde okuyucularına hizmet vermeye
devam etmeyi hedefliyor.

BAŞARILAR DİLERİM
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı gazetemize gön-
derdiği kutlama mesajında şu ifadelere yer verdi: “19.12.2005 tarihinde
kurulan gazetenizin kuruluşunun 19. yılına girmesi nedeniyle şah-
sınızda tüm çalışanlarınızı kutlar, yayın hayatınızda başarılar dilerim.”

AFYON BASININDA ÖNEMLİ
BİR YERE SAHİP

CHPGrup Başkanvekili veAfyonkarahisar Milletvekili Burcu Köksal da
Anahaber Gazetesi’nin başarılı yayım hayatının devam etmesini diley-
erek: “Afyonkarahisar basınında önemli bir yere sahip olan Anahaber
Gazetesi'nin kuruluş yıldönümü nedeniyle başta Yeşilay ailesi olmak
üzere, geçmişten bugüne Anahaber Gazetesi'ne emeği geçen herke-
si kutlar, Anahaber Gazetesi ve çalışanlarına başarılı yayınlar dilerim”
dedi.>>ANAHABER

Yiğitbaşı

Köksal

Avrupa Şampiyonu Kocakuş,
Kasapoğlu’nu ziyaret etti

Avrupa Muaythai Şampiyonası'nda 60 kg kategorisinde Avrupa Şampiyonu
olan Kübra Kocakuş, antrenörü Berkan Anıl ile birlikte Afyonkarahisar Gençlik

ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu’nu ziyaret etti.
Ziyarette, sporcuyu tebrik eden Kasapoğlu,
"Afyonkarahisar'ın gururu oldunuz.
Başarınız bizleri çok mutlu etti. Ülkemizi ve
ilimizi başarıyla temsil ettiğiniz için teşekkür
ediyorum. Başarılarınızın devamını diliyo-
rum" dedi. Sporcu Kübra Kocakuş ise,
"Şampiyon olmak için çok çalıştık.
Antrenörümüzün ve ailemin desteğiyle bu
başarıyı elde ettik" diye konuştu. Kasapoğlu
ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getir-
erek sporcuya hediye takdim etti.
Kübra Kocakuş Kimdir?
Kübra Kocakuş, 1996 yılında
Afyonkarahisar’da doğdu. 15 yaşında
başladığı dövüş sporlarında kısa sürede
önemli başarılar elde etti. 2021 ve 2022 yılın-
da Dünya Muaythai Şampiyonu olan
Kocakuş, 2022 ve 2023'te Avrupa Muaythai
Şampiyonası'nda altın madalya kazandı.
>>AYŞEGÜL CENGİZ

Gecek Termal Yönetim Kurulu toplantısı yapıldı
Gecek havzasındaki termal zenginliğin verimli kullanılması, devremülk sisteminin güzel bir
örnek olarak ortaya konulması amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası tarafından

kurulan Gecek Termal Anonim Şirketi’nin Yönetim Kurulu toplantısı yapıldı.

Watermall Alışveriş Merkezi’ndeki HD
İskender işletmesinde düzenlenen yıl
sonu değerlendirmesi yapılan toplantıya
Gecek Termal A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkanı ve ATSO Meclis Üyesi Ali İhsan
Çiloğlu, Gecek Termal A.Ş. Yönetim
Kurulu Murahhas Üyesi ve ATSO
Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser,
Gecek Termal A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkan Yardımcıları ve ATSO Meclis
Üyeleri Kadir Öğüt ve Selçuk Türkmen,
Gecek Termal A.Ş. Yönetim Kurulu
Muhasip Üyesi ve ATSO Meclis Üyesi
Çetin İplikçioğlu, Gecek Termal A.Ş.
Yönetim Kurulu Üyesi ve ATSO Meclis
Üyesi Mustafa Nakilcioğlu ile Gecek
Termal A.Ş. İşletme Müdürü Mustafa
Altıntaş katıldı. >>FAHRİYE ÇIRACI
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Bilal Erdoğan’dan ‘hakeme saldırı’ açıklaması
“Türkiye’de spor yönetiminin, futbolun yenilenmesine ihtiyaç var”

Dünya Etnospor Konfederasyonu Başkanı Necmeddin Bilal Erdoğan Hakem Halil Umut Meler’in uğradığı saldırı ve siyaset gündemine ilişkin konuştu.

Erdoğan, “Çok acı, inanılmaz bir olay, doğru-
dan herhangi bir yeri hedef almıyorum
aslında belli ki Türkiye’de spor yönetiminin,

futbolun yenilenmesine ihtiyaç var. İnsanlar
devamlı kışkırtıcı olmak yerine sahada oynanan
futbola, hakemle oynamak yerine topla oyna-
maya odaklansın diye düşünüyorum.
Hakemlerimiz de gerçekten çok töhmet altında
kala kala yoruldular, yıprandılar. Bazıları başarısı-
zlığına kılıf bulmak için birilerini suçlamanın
peşinde bazıları da dikkat çekmek için bir şeyler
yapmanın peşinde. Ümit ediyorum; bir silkelenm-
eye, kendine gelmeye vesile olsun. Seçimlerde
en iyi olanların kazanmasını diliyoruz. Daha
önemli olan Türkiye Yüzyılı’nın olmazsa olmazı,
Türkiye’de sivil bir anayasanın hazırlanması
gerektiğini düşünüyoruz” dedi. Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın oğlu Dünya Etnospor
Konfederasyonu Başkanı Necmeddin Bilal
Erdoğan gündeme ilişkin İhlas Haber Ajansı’na
açıklamalarda bulundu. Bilal Erdoğan, Süper
Lig'in 15. haftasındaki MKE Ankaragücü-Çaykur
Rizespor maçının sonunda Hakem Halil Umut
Meler’in saldırıya uğraması, aile hayatı, seçim ve
yeni anayasa gibi konularda konuştu. Erdoğan,
Meler'e yapılan saldırının kabul edilemez olduğu-
na dikkat çekerek değerlendirmelerde bulundu.

“Devamlı kışkırtıcı olmak yerine sahada
oynanan futbola odaklansınlar”

Hakem Halil Umut Meler’e yapılan saldırıya
yönelik konuşan Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın oğlu Dünya Etnospor Konfederasyonu
Başkanı Necmeddin Bilal Erdoğan, “Çok acı, inanıl-
maz bir olay, görüldüğü zaman insanı derinden etk-
ileyen bir olay. Zaman zaman şike, doping, bahis
konuşuluyor. Bahis aslında bugün sporun en büyük
sorunlarından, hastalıklarından bir tanesi. Bunların
olduğu bir yerde huzur olmuyor, barış için sporu
sağlayamıyorsunuz, insanların devamlı birbirini
tahrik ettiği bir düzene sürüklüyor. Bu işte yorulan
insanların biraz çekilip yeni yüzlerle belki de spor
yönetiminin yenilenmesine ihtiyaç var. Ben doğru-
dan herhangi bir yeri hedef almıyorum aslında

ama belli ki Türkiye’de futbolun yenilenmesine
ihtiyaç var. Biz geleneksel sporlarda belli değer-
leri vurgulamaya çalışıyoruz, bu değerleri vurgu-
larken bahse yer olmaması gerektiğini konuşuy-
oruz. Tesislerimizin çevre dostu tesisler olarak
tasarlanmasını anlatıyoruz. Sporun gerçekten
barışa, kardeşliğe hizmet ettiğini hayal ediyoruz
ve öyle olması gerektiğini düşünüyoruz. Bugün
en büyük borçlar içerisinde olan büyük kulüpler-
imiz altyapıda kaç gence hizmet ediyor mesela?
Belki de bunların sorgulanması gerekiyor.
Gençlerin boş kalmak yerine sporla zaman
geçirmelerine emek harcanamaz mıydı? Bazıları
başarısızlığına kılıf bulmak için birilerini suçla-
manın peşinde bazıları da dikkat çekmek için bir
şeyler yapmanın peşinde. Maalesef dünyada
birçok suç örgütlerinin de yasa dışı bahisten
beslendiği konuşuluyor. Bunlar uluslararası kuru-
luşların tespitleri içinde yer alıyor. Bunlara da
önlem alınması çok kritik önem taşıyor. Ümit ediy-
orum, dua ediyorum bu olay yeni bir silkelenm-
eye, kendine gelmeye vesile olsun. İnsanlar
devamlı kışkırtıcı olmak yerine sahada oynanan
futbola, daha çok sporcunun yetişmesine,
hakemle oynamak yerine topla oynamaya odak-
lansın diye düşünüyorum. Hakemlerimiz de
gerçekten çok töhmet altında kala kala yoruldular,
yıprandılar. Bu onlar içinde belki de bardağı
taşıran belki son damla oldu, onlar için de
üzgünüm. Futbol alanı epey gergindi, gerilimliydi,
inşallah bundan sonra insanlar biraz köşelerine
çekilir, biraz konuşmaktan, kameralar kendilerine
yöneldi diye heyecanlanmaktan vazgeçip daha
çok sporcu yetiştirmeye, daha çok barışa hizmet
etmeye odaklanırlar" dedi.

"Seçimlerde en iyi olanların
kazanmasını diliyoruz”

Yerel seçimler ve Türkiye'yi önümüzdeki yıllarda
nasıl bir süreç beklediğine ilişkin değerlendirmel-
erde bulunan Bilal Erdoğan sözlerine şöyle
devam etti: "Türkiye Yüzyılı hedefi diyoruz, nedir;
cumhuriyetimizin 2’inci yüzyılında dünyaya
damgasını vurabilecek bir ülke, bu sadece hamase-

tle sloganla olacak bir şey değil. Bunun altını bilimsel
çalışma, özgüveni yüksek genç nesillerle doldura-
cağız, çalışkanlıkla doldurmak zorundayız. Türkiye
2’inci yüzyılda çok daha iddialı bir ülke. Şimdiden bu
iddialarını ortaya koyuyor. Bizim Türkiye yüzyılı
hedefine varmamız için Cumhuriyetin 2’inci
yüzyılında dünyaya damga vuran büyük bir güç
olmamız için bütün gençlerimizin bu fikrin arkası-
na geçmesi artık ‘Ben ne yapabilirim’ demeye
başlaması lazım. Kennedy’nin 1960’larda meşhur
bir sözü var, gençlere haykırıyor. 'Ülkem, devletim
benim için ne yapabilir diye değil, ben artık ülkem
için ne yapabilirim deyin' diyor. Bizde de bence
Türkiye yüzyılında böyle bir döneme geçmemiz
lazım. Bunu başarabilecek insan potansiyeline
sahibiz. Türk dünyası, Türk Devletler Teşkilatı’nın
kurulmasıyla daha da bir kenetlendi. Filistin mese-
leleriyle birlikte daha yakınlaşması kaçınılmaz.
Orada çok büyük bir potansiyelin parçasıyız. Bütün
bunları bir arada düşündüğümüz zaman Türkiye
sadece mevcut dünya düzeninde bir güç olmayacak.
Bu dünya düzenini daha iyiye doğru düzelmesine
çok büyük öncülük edecek diye düşünüyorum.
Seçimlerde en iyi olanların kazanmasını diliyoruz.
Daha önemli olan Türkiye Yüzyılı’nın olmazsa
olmazı, Türkiye’de sivil bir anayasanın hazırlanması
gerektiğini düşünüyoruz. Biz de sivil toplum kuru-
luşları olarak kendi alanlarımızda bununla ilgili
çalışma yapıyoruz. Eğitim, sosyal politikalar
alanında nasıl bir perspektif olması gerektiğini
kendi aramızda değerlendiriyoruz. Gerçekten
Türkiye Yüzyılı olacaksa cumhuriyetin ikinci
yüzyılında daha güçlü daha iddialı bir ülke ola-
caksak artık bir darbe dönemi anayasasından
sivil bir anayasaya geçmenin önemli olduğunu
düşünüyorum”

“En keyif aldığım zamanlar; evde
ailemle geçirdiğim zamanlar, yemek

yapmayı çok severim”
Aile hayatına ilişkin açıklamalarda bulunan
Erdoğan sözlerini şöyle sürdürdü: “Evde çocukları-
na, ailesine zaman ayırmaya çalışan bir babayım.
Ev dışında uğraşlarımız çok fazla; okullarımız,

üniversitelerimiz, yurtlarımızın, burslarımız, gelenek-
sel spor, kültürle ilgili çalışmalarımız elbette belirli bir
yoğunluk getiriyor. Bütün bunların yanında tabii ki en
keyif aldığım zamanlar; evde ailemle geçirdiğim
zamanlardır. Birlikte gezmeyi seviyoruz, evde en
küçük kızım kek yapmayı sever. Kızımın yaptığı keki
yemek, onun mutlu olduğunu görmek bir keyif. Kızım
Kur’an okumaya başlayacak onun bir merasimi
var. Kandilleri, mübarek gün ve geceleri güzel
kutlamaya çalışırız. 20 yıllık evlilik hayatımda
daha erken yıllarda daha çok yemek yapıyordum.
Öğrencilik yıllarımızda, doktoraya devam ettiğim
yıllarda vs. Meşgale arttıkça eve zaman ayırmak
zorlaştıkça yemek yapma imkanı da azalıyor.
Yemek yapmayı çok severim zaten kendi işimde
yemekle ilgili. En son ne zaman ne yemek yaptın
deseniz onu hatırlayamıyorum ama belli kabiliyet-
lerim de köreliyor olabilir”>>İHA

Erdoğan

Son 7 ayda Meclis’te 600
milletvekilinden 61’i partilerden istifa etti

14 Mayıs Genel Seçimlerinin üzerinden 7 ay geçti. Türkiye
Büyük Millet Meclisine seçilen 600 milletvekilinden 61’i genel
seçimlere ortak listeden giren partilerin milletvekilleri ve çeşitli
nedenlerle partisinden istifa etti. Bu çerçevede Cumhuriyet Halk
Partisinden (CHP) listelerinden seçime giren 39 milletvekilinden
38'i istifa ederken, CHP Erzincan Milletvekili Mustafa Sarıgül
partisinde kaldı. CHP’den istifa eden 38 milletvekilinden 15'i
Demokrasi ve Atılım Partisine, 10'u Gelecek Partisine, 10'u
Saadet Partisine, 3'ü ise Demokrat Partiye geçti.

CHP’den Saadet Partisine milletvekili transferi
CHP’den Gelecek Partisine geçen 10 milletvekili grup kura-
bilmek için yeterli çoğunluğu sağlamak adına yine istifa ederek
Saadet Partisine geçerek 20 milletvekili ile Meclis’te grup kurdu.
Geçtiğimiz günlerde Saadet Partisi Genel Başkan Yardımcısı
Kocaeli Milletvekili Hasan Bitmez’in vefat etmesi üzerine
Saadet-Gelecek ortak grubu düşmüştü. Bu nedenle CHP
Kütahya Milletvekili Ali Fazıl Kasap, Saadet Partisine geçti.

İYİ Parti'de 4 istifa, bir ihraç
Yeşil Sol Parti listelerinden seçime giren iki milletvekili istifa
ederek EMEP'e geçti. 2 milletvekili ise Demokratik Bölgeler
Partisine katıldı. İYİ Parti Eskişehir Milletvekili Nebi
Hatipoğlu partisinden istifa ederek AK Partiye geçti. Yine
partisinden istifa eden İstanbul Milletvekili Ayşe Sibel
Yanıkömeroğlu, Ankara Milletvekili Adnan Beker ve İstanbul
Milletvekili Salim Ensarioğlu ise bağımsız olarak Meclis’te
çalışmalarına devam ederken partiden ihraç edilen Sakarya
Milletvekili Ümit Dikbayır da yine bağımsız olarak Meclis’te
yer aldı. AK Parti listelerinden Meclis'e giren İstanbul
Milletvekili Zekeriya Yapıcıoğlu, Gaziantep Milletvekili
Şehzade Demir, Mersin Milletvekili Faruk Dinç ve Batman
Milletvekili Serkan Ramalı Hüda-Par’a geçti. Aynı listeden
seçime giren Demokratik Sol Parti (DSP) Genel Başkanı
İstanbul Milletvekili Önder Aksakal ise partisinden devam
ediyor.>>İHA

14 Mayıs Genel Seçimlerin ardından geçen 7 aylık süreçte Türkiye
Büyük Millet Meclisine seçilen 600 milletvekilinden 61'i istifa etti.

Besicilerin kış mesaisi başladı
Hava sıcaklığının geceleri sıfırın altına düştüğü yüksek kesimlerde

aralıklı kar yağışı etkisini sürdürüyor. Kardan beyaza bürünen yüksek
kesimlerde bulunan köylerdeki besicilerin kış sezonu start aldı.

Kış sezonunu başlayan besiciler koyun
sürülerini ağıllarda beslemeye devam ediy-
or. Ağıl önlerinde bulunan karla kaplı
araziye ot, saman bırakan besiciler günde 3
öğün hayvanlarını besliyor. Soğuk havayla
birlikte zamansız dünyaya gelen kuzuların
sağlıklı dünyaya gelmeleri için geceleri ağıl-
ları sıcak tutarak zaman zaman nöbet tutuy-
orlar. Karla birlikte kış sezonunun
başladığını belirten besici, “Geçimimizi
besicilik yaparak sağlıyoruz. Yaz aylarında

yaylalarda kışın gelmesiyle birlikte koyun-
larımıza ağıllarda bakıyoruz. Bu şekilde kışı
da çıkaracağız” dedi. Yazın yaylalarda otlat-
tıkları hayvanlarına kış boyunca ağıllarda
bakan besiciler, gün içerisinde çıkardıkları
hayvanlarına kar üzerinde yem veriyor.
Otları, ezdikleri karın üzerine seren çiftçiler,
ağılda beklettikleri hayvanlarını bu alana
getirerek gün boyunca yemliyor. Besiciler,
akşam saatlerinde koyunlarını yeniden
ağıla götürüyor. >>İHA
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Büyükler Masa Tenisi
Müsabakaları tamamlandı
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile Masa

Tenisi İl Temsilciliği tarafından düzenlenen Masa Tenisi
Büyükler İl Birinciliği Müsabakaları, 16-17 Aralık 2023 

tarihleri arasında Çiğiltepe Spor Salonunda yapıldı.

Turnuvada, Afyonkarahisar il genelinden yak-
laşık 25 sporcu mücadele etti. Turnuvada,
genel puan sıralamasına göre dereceye giren
sporculara kupa ve madalyaları düzenlenen
ödül töreninde verildi. 

Büyük Erkekler kategorisinde dereceye giren
sporcular: 
1. Adem Çapalı
2. Muhammed Ala
3. İbrahim Akça
4. Ali Yeni

Büyük Bayanlar kategorisinde dereceye
giren sporcular:
1. Gülşen Şemşimoğlu
2. Şerife Nur Kaymak
3. Medine Nur Çelik
4. Afra Meryem Kaya

Takım müsabakalarında ise
1. Öğretmen Gücü
2. Yeşilay (A)
3. Yeşilay (C)
4. Yeşilay(B)
SPORCULARIMIZA BAŞARILAR DİLİYORUM 
Turnuva sonucunda dereceye giren sporcu-
lar Afyonkarahisar’ı Türkiye Masa Tenisi
Büyükler Şampiyonasında temsil etmeye hak
kazandı. Turnuvayı değerlendiren Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen, turnuvanın
başarılı bir şekilde tamamlandığını
belirterek, dereceye giren sporcuları tebrik
etti. Erşen, "Turnuvaya katılan tüm sporcu-
ları gösterdikleri performanstan dolayı kut-
luyorum. İlimizi Türkiye Şampiyonasında
temsil edecek sporcularımıza başarılar
diliyorum" dedi.
>>YILDIZ YARIKKAYA 

Satranç İl Birinciliği Turnuvası tamamlandı Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü ile
Satranç İl
Temsilciliği 
tarafından 
düzenlenen Gençler
Afyonkarahisar
Satranç İl Birinciliği
Turnuvası, 16-17
Aralık 2023 tarihleri
arasında Kocatepe
Spor Kompleksinde
yapıldı.

Turnuvaya, Afyonkarahisar il genelin-
den 25 sporcu katıldı. 5 tur üzerinden
oynanan turnuvada, genel puan
sıralamasına göre dereceye giren
sporculara kupa ve madalyaları
düzenlenen ödül töreninde verildi.
Turnuva sonucunda dereceye giren
sporcular, Afyonkarahisar’ı Türkiye
Gençler Satranç Şampiyonasında
temsil etmeye hak kazandı. Yapılan
yarışmalar sonucunda Mustafa Hayat
birinci, Asil Beki ikinci, Aslınur Berrin
Aydın üçüncü ve Sevinç Çağan
dördüncü oldu. >>MEHMET KASAL 

9 takımın katılımıyla düzenlenen turnuva, Prof.
Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonunda oynandı.
Müsabakalar sonucunda dereceye giren takım-
lar şu şekilde oluştu: Şampiyon: Tınaztepe Yurt
Müdürlüğü, İkinci: Sandıklı Esma Sultan Yurt
Müdürlüğü, Üçüncü: Abdurrahim Mısri Yurt
Müdürlüğü. Şampiyon Tınaztepe Yurt
Müdürlüğü, finalde Sandıklı Esma Sultan Yurt
Müdürlüğünü 2-1 mağlup ederek kupayı müze-
sine götürdü. İlk sete mağlup başlayan
Tınaztepe daha sonraki setleri alarak Şampiyon
olmayı bildi. Turnuva sonunda dereceye giren
takımlara madalya ve kupaları, Gençlik ve Spor
İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, Yurt
Hizmetleri Müdürü Mustafa Asan ve Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafından ver-
ildi.
KIYASIYA MÜCADELE YAŞANDI 
İl Müdürü Kasapoğlu, müsabakaların ardından

yaptığı açıklamada, "Afyonkarahisar yurt-
larımızda kalan öğrencilerimizin spor yapmaları
ve yeteneklerini geliştirmeleri için bu tür organi-
zasyonlar düzenliyoruz. Yurtlar Arası Erkekler
Voleybol Turnuvası'nda da kıyasıya mücadelel-
er yaşandı. Öğrencilerimizi gösterdikleri perfor-
manstan dolayı tebrik ediyorum." dedi.
HEM SPOR YAPTILAR HEM DE 
DOSTLUKLAR KURDULAR
Yurt Hizmetleri Müdürü Mustafa Asan ise,
"Yurtlar Arası Voleybol Turnuvası, unutulmaz bir
turnuva oldu. Öğrencilerimiz, hem spor yaptılar
hem de dostluklar kurdular. Bu organizasyonda
emeği geçen herkese teşekkür ediyorum."
ifadelerini kullandı. Turnuva, Tınaztepe Yurt
Müdürlüğünün şampiyonluğuyla sona erdi.
Tınaztepe Yurt Müdürlüğü, İller arası yapılacak
Voleybol turnuvasında Afyonkarahisar’ı temsil
edecek. >>İZZET IŞIK 

Şampiyon Tınaztepe oldu

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü 
tarafından düzenlenen 2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılı

Yurtlar Arası Erkekler Voleybol Turnuvası tamamlandı.
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Milletvekili Yurdunuseven: 
“Türkiye lider bir ülke haline geldi”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili İbrahim Yurdunuseven sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamada, 2013 yılında yaşanan 17-25 Aralık FETÖ

kumpasıyla ilgili hatırlatmalarda bulunarak; “Millet iradesine müdahale eden
darbeler tarihe gömülürken, Türkiye artık kendi savunma sistemleri, yerli ve

milli hava araçları, dış politikada gösterdiği güçlü ve kararlı duruşu ile bölgede
söz sahibi lider bir ülke konumuna gelmiştir” dedi. 

Milletvekili Yurdunuseven, yakın tarih boyun-
ca millet iradesinin tecelli ettiği, milletin
huzura erdiği ve milli birtakım yükselişlerin

olduğu dönemler darbelerle baltalanmış, millet için
çalışan devlet adamlarının şehit edildiğini söyledi.
Yurdunuseven açıklamasına şöyle devam etti: “Yine
bu darbelerle sindirilmiş millet iradesi
Cumhurbaşkanımız ve Liderimiz Sayın Recep
Tayyip Erdoğan'la yeniden ve çok daha güçlü tecel-

li etmiş ve günümüze kadar gelen her türlü saldırıya
ve hainliğe Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan öncülüğünde milletimiz göğsünü siper
etmiştir. 17-25 Aralık FETÖ kumpasında da
dünyanın en alçak ve hain terör örgütü FETÖ,
Cumhurbaşkanımıza ve hatta ailesine dahi saldıra-
bilecek kadar alçalarak ne kadar alçak bir terör
örgütü olduğunu bütün dünyaya göstermiştir. Aziz
Milletimiz bu süreçte hain terör örgütü FETÖ'nün iç

yüzünü en derinden görmüş ve 15 Temmuz hain
darbe girişimi esnasında canı pahasına liderine de,
iradesine de, vatanına da el sürdürmemiştir. 17-25
Aralık sürecinden sonra Cumhurbaşkanımız ve
hükümetimiz, 15 Temmuz hain darbe girişimine
kadar geçen süreçte fetöcü teröristlere nefes aldır-
mamış, bütün iç yüzünü milletin gözü önüne ser-
miştir. 15 Temmuz hain darbe girişimi ile de yüce
milletimiz darbeler dönemini bir daha adı anılmaya-

cak şekilde kapatmıştır. Devlet içine sızmış Fetöcü
hainlerce desteklenen PKK, bugün artık devle-
timizin yürüttüğü başarılı operasyonlar neticesinde
tükenmiş duruma gelmiştir. Millet iradesine müda-
hale eden darbeler tarihe gömülürken, Türkiye artık
kendi savunma sistemleri, yerli ve milli hava
araçları, dış politikada gösterdiği güçlü ve kararlı
duruşu ile bölgede söz sahibi lider bir ülke konu-
muna gelmiştir” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ 

Yurdunuseven

İki üniversiteye toplam 3 milyar  
816 milyon bütçe ayrıldı
AK Parti Milletvekili Ali Özkaya yaptığı açıklamada TBMM’de devam
eden bütçe görüşmeleri kapsamında Afyonkarahisar’da bulunan iki

üniversiteye toplam 3 milyar 816 milyon TL bütçe ayrıldığını müjdeledi. 
AK Parti Milletvekili Ali Özkaya yaptığı açıklamada,
TBMM’de bütçe görüşmelerinin devam ettiğini
söyledi. Özkaya açıklamasında; “Sağlık Bilimleri
Üniversitesi’nin bütçesi 1 milyar 936 milyon 570 bin
TL, Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin ise 1 milyar
879 milyon 679 bin TL olarak belirlendi. Eğitim
şehri ilimizin 2 önemli markası Afyonkarahisar
Sağlık Bilimleri Üniversitemiz ve Afyon Kocatepe
Üniversitemizin 2024 yılı bütçeleri, üniversitelerim-
ize, akademik camiamıza, ilimiz ve öğrencilerimize
hayırlı ve bereketli olmasını diliyorum” dedi.
>>İZZET IŞIK 

Başmakçı halkı Gazzeli çocukların yanında
Başmakçı ilçesinde, Belediye Başkanı Melihat Berber'in öncülüğünde, ilçe

Halk Eğitim Merkezi'nde düzenlenen özel bir projede, kursiyerlerin özverili
çalışmalarıyla Gazzeli çocuklar için kıyafet dikimi gerçekleştiriliyor.

Başkan Berber'in öncülüğündeki bu anlamlı gir-
işimde, ilçe Halk Eğitim Merkezi'nde eğitim alan
kursiyerler, Gazzeli çocuklar için ihtiyaç duyulan
kıyafetleri özenle dikerek destek oluyorlar. Kumaş,
ip ve maddi destek sağlayan Başmakçı halkı ve
tekstil sahipleri, projenin başarılı bir şekilde iler-
lemesine katkıda bulunuyor.

BAŞKAN BERBER PROJEYE
ÖNEM VERİYOR

Başkan Berber, yapılan bu önemli çalışmada

emeği geçen herkese teşekkürlerini ileterek,
Başmakçı Belediye Başkanlığı olarak projeyi
yakından takip ettiklerini ve gereken desteği
sağladıklarını belirtti. Ayrıca, savaşın en kısa
sürede sona ermesi temennisinde bulunan Başkan
Berber, küresel barışa dikkat çekti. Bu dayanışma
örneği, Başmakçı halkının ve ilçe yönetiminin,
Gazzeli çocuklar için duyduğu hassasiyeti ve
yardımseverliği yansıtarak, toplumsal bir sorumlu-
luk örneği sunuyor.>>YILDIZ YARIKKAYA 

Öğrenciler alanlarında
uzman isimlerle buluşuyor 

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Turizm Fakültesinde 
“Akademi, Sektör ve Öğrenci Buluşmaları Etkinlikleri” kapsamında;
“Yemek Fotoğrafçılığı”, “Afyonkarahisar’ın Kültür Varlıkları”,
“Manda Sütünden Gelen Lezzet Mozzarella” ve “Profesyonel 
Bıçak Eğitimi” konulu seminerler gerçekleştirildi.

Akademi, Sektör ve Öğrenci Buluşmaları kap-
masında ilk olarak AKÜ Güzel Sanatlar Fakültesi
Sinema ve Televizyon Bölümü Öğretim Görevlisi
Dr. Hayati Ulusay ve Yemek Fotoğrafçısı Meral
Yılmaz’ın katılımıyla “Yemek Fotoğrafçılığı” konulu
seminer gerçekleştirildi. Etkinlikler kapsamında
daha sonra Afyonkarahisar İl Kültür ve Turizm
Müdürlüğü Şube Müdürü Mevlüt Üyümez’in
“Afyonkarahisar’ın Kültür Varlıkları” konusunu
anlattığı söyleşi gerçekleştirildi. Etkinlikler kap-
samında ayrıca Veteriner Fakültesi Gıda Hijyeni
ve Teknolojisi Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Zeki

Gürler’in katılımıyla “Manda Sütünden Gelen
Lezzet Mozzarella” semineri düzenlendi. Pirge
Akademi Kurumsal Eğitim Uzmanı Fırat Erbil’in
katılım sağladığı haftanın son etkinliğinde ise
“Profesyonel Bıçak Eğitimi” başlıklı etkinlikte uygu-
lamalı eğitimler yapıldı. Turizm Fakültesi Reha
Kora Konferans Salonunda gerçekleştirilen etkin-
liklere; Gastronomi ve Mutfak Sanatları, Turizm
İşletmeciliği ve Turizm Rehberliği Bölümü öğrenci-
leri katıldı. Seminerler sonunda katılımcılara
teşekkür belgeleri takdim edildi. 
>>MEVLÜT TINAS

Özkaya


